職業訓練局職員康樂會 VTC Staff Recreation Club

康樂會會員專享優惠 Benefits for Club Members

商戶 Merchant: R66 旋轉餐廳

R66 Revolving Restaurant





優惠期 Offer Period: 由即日起至 2011 年 3 月 31 日

From now till 31 March 2011

優惠項目 Offer Program:

凡職員康樂會會員在優惠期內到 R66 旋轉餐廳惠顧,皆可享有以下優惠:

During the offer period, Staff Recreation Club (SRC) Members are eligible to enjoy the following special offer from R66 Revolving Restaurant:

- 惠顧下午茶自助餐及下午茶套餐可享九折優惠 10% off on tea buffet and high tea set
- ▶ 惠顧自助晚餐可享八五折優惠 15% off on dinner buffet

優惠條款 General Terms and Conditions:

1. 優惠不適用於節日,包括母親節、父親節、國慶、聖誕節、新年、農曆新年、情人節及復活節等;

Offers are not valid on festive events including but not limited to Mother's Day, Father's Day, National Day, Christmas, New Year, Chinese New Year, Valentine's Day, and Easter etc;

2. 須預先訂座;

Advance reservations needed;

3. 須於入座前出示有效職業訓練局職員康樂會會員證;

VTC Staff Recreation Club membership card must be presented to R66 for verification when seated;

4. 付款時必須同時出示有效職業訓練局職員康樂會會員證;

Checks must be settled together with VTC Staff Recreation Club membership card;

5. 設加一務服費;

10% service charge applies;

6. 加一務服費及飲料不設折扣優惠;

No discounts on 10% service charge and beverages;

7. 優惠不能與其他推廣優惠同時使用;

Offers cannot be used in conjunction with any other promotional offers;

8. 本餐廳有權更改優惠而不作另行通知,如有任何爭議,本餐廳保留最終決定權。
Offers are subject to change at the discretion of R66 without prior notice. R66 reserves the

right of final decision when disputes arise.

一切商業活動,乃個別職員與商戶進行,概與職訓局及職員康樂會無關。

VTC and SRC accept no liability for the quality of goods and services provided by the merchant.